

Title (en)

Umbrella-type clothes dryer with protective cover.

Title (de)

Wäscheschirm mit Schutzmantel.

Title (fr)

Sèchoir à linge du type parapluie avec une housse de protection.

Publication

**EP 0547591 A1 19930623 (DE)**

Application

**EP 92121445 A 19921217**

Priority

DE 4141803 A 19911218

Abstract (en)

In a collapsible umbrella-type clothes drier with a standing tube 1, on which are articulated swing-out supporting arms 5, between which extend laundry lines held on the supporting arms by means of snapped-in line holders, there is provided a protective jacket 19 which covers the umbrella-type clothes drier in the collapsed state and which takes the form of a fabric web which is suspended along one longitudinal edge in the hook-shaped line holders on a supporting arm and the two longitudinal edges of which are connected to one another by means of an openable zip fastener 30. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem zusammenklappbaren Wäscheschirm mit einem Standrohr 1, an dem ausklappbare Tragarme 5 angelenkt sind, zwischen denen sich Wäscheleinen erstrecken, die an den Tragarmen durch eingekipste Leinenhalter gehalten sind, ist ein den Wäscheschirm im zusammengeklappten Zustand abdeckender Schutzmantel 19 in Form einer Stoffbahn vorgesehen, die entlang einer Längskante in die hakenförmigen Leinenhalter an einem Tragarm eingehängt ist und deren beide Längskanten durch einen teilbaren Reißverschluß 30 miteinander verbunden sind. <IMAGE>

IPC 1-7

**D06F 57/04**

IPC 8 full level

**D06F 57/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D06F 57/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0283530 A1 19880928 - STEINER WALTER
- [A] EP 0276627 A1 19880803 - STEINER WALTER
- [A] EP 0337980 A1 19891018 - WUESTER HEINRICH [AT]

Cited by

EP0860536A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0547591 A1 19930623; EP 0547591 B1 19950419; AT E121471 T1 19950515; DE 4141803 A1 19930701; DE 4141803 C2 20010301**

DOCDB simple family (application)

**EP 92121445 A 19921217; AT 92121445 T 19921217; DE 4141803 A 19911218**